
 

   

Kortfattad rapport från Konungens Stiftelse för Ungt Ledarskap 

22 maj och Göteborgs Officiella Jubileumsfirande 4 juni 

 

Seminariet Ungt Ledarskap, den 22 maj, inkluderade föreläsningar på både Chalmers och Börsen. 

Malte och Sten var på plats och dagens fokus låg på värdebaserat ledarskap. Det var mycket fokus på 

värdebaserat ledarskap just inom företagssfären vilket inte helt anpassade sig till vår verksamhet inom 

offentlig sektor. 

 

Under sammankomsten på Börsen välkomnade Aslan Akbas ordförande för kommunfullmäktige alla 

till Göteborg. Vid ett sådant tillfälle tycker vi att Ungdomsfullmäktige skulle få vara med och säga 

välkomna då evenemanget till och med handlade om ungt ledarskap. Vi i Ungdomsfullmäktige är 

goda exempel på Ungt Ledarskap som staden borde ta vara på och vara stolta över.  

 

Det officiella jubileumsfirandet, den 4 juni, involverade representation av Ungdomsfullmäktige samt 

även Göteborgs Stad bland de internationella gästerna. Sten, Malte och Daria var del av 

ungdomsrepresentanter. Vi hade en passiv roll där vi följde med under dagens aktiviteter och agerade 

ungdomligt inslag. Under lunchen välkomnade Håkan Eriksson (Vice ordförande 

kommunfullmäktige) alla gäster, då skulle Ungdomsfullmäktige också kunna tagit en mer aktiv roll 

och välkomnat för att belysa stadens ungdomsperspektiv.  

 

Även vid den officiella invigningen av hamnbadet skulle Ungdomsfullmäktige kunna haft en mer 

betydande roll då vi består av de framtida generationer som kommer bli hamnbadets långsiktiga 

besökare.  

 

Under middagen placerades två ungdomsrepresentanter på samma bord vilket var ett dåligt 

utnyttjande av de få ungdomsrepresentanter som fanns på plats.  

 

Skriven av Sten Berg, Ordförande 


